

Kokousmuistio, kokous 6:

Aika: 8.9.2025 klo 8.30–11

Paikka: Teams

Paikalla: Bäck Saara (pj), Haapamäki Jaakko (siht.), Tamminen Perttu, Lehtinen Heikki, Blankett Penina, Ekebom Jan, Korpinen Samuli, Viitasalo Markku, Asmala Eero, Westerbom Mats, Bonde Anna, Kuningas Sanna, Toivola Mikko, Riihimäki Anu, Kaskela Anu, Mäntylä Iris, Kallio Niko, Godenhielm Mats, Ahonen Ulla, Hoikkala Laura, Roininen Jussi-Tapio
Poissa: Saikkonen Liisa, Fontell-Seppelin Laura, Bäck Anette

1. Kokouksen avaus klo 8:30
2. Kasmeri tulosten esittely (Niko Kallio, SYKE)
 - Toivottiin, että tulosten tarkasteluun voitaisiin käyttää hieman aikaa ryhmän kesken ennen, kuin ne viedään lomakkeille.
3. Lokakuun webinaarin ideointia (Ulla Ahonen, YM)
 - muistutus että teamsissa on kalvopohjat valmiina, jos esittelee ennallistamisasetusta
 - Webinaarin ideoita:
 - Maa- ja vesialueenomistajien huomioiminen (ei toisteta Natura - virheitä)
 - Vuorovaikutteisuus jollain tavalla. Osallistujia voi kuitenkin olla niin paljon, ettei ole mahdollista järjestää avointa keskustelua.
 - Pohjustus webinaarissa ja yleisölle vastauslomake
 - Lokakuu saattaa tulla liian nopeasti, että saataisiin relevantteja tuloksia kyselyistä
 - howspace -alustalle kontrolloitu osallistamisalusta
 - Tietoa myös ruotsiksi
 - Herättelyä toimenpiteiden ja kustannustehokkuuden mietintään
4. Workshopin pohjustus
 - Lomakkeiden läpikäynti ja täyttö
 - Työryhmältä toiveita pidemmille kokousaiheille
 - pidetään n. 4h workshop -tyylinen kokous syksyllä
 - täytetään SOVA -lomakkeita ja ennallistamislomakkeita
5. Pienpetojen poisto (Mikko Toivola, Riistakeskus)
6. Seurannan järjestäminen (Iris Mäntylä, YM)
 - seurantaa mietittäessä tulisi miettiä myös kustannuksia
7. Pienryhmätyössä esiin tulleet tietotarpeet ennallistamistoimiin liittyen (Sanna Kuningas, Eero Asmala)
8. Kokouksen päätös 11.04